
Spomladansko čiščenje v občini
Pozivam vsa vodstva krajevnih skupnosti, 

društev, ustanov, podjetij, itd., da v mesecu 
aprilu organizirajo čistilne akcije prosto
voljcev - občanov in občank, učencev in 
zaposlenih v podjetjih naše občine k čišče
nju vseh javnih površin, zelenic, parkov, 
gozdov, pločnikov, okolice podjetij, itd.

Akcija naj bo dokaz pripadnosti kraju in 
ekološki ozaveščenosti.

Gozdovi so polni bele tehnike in drugih 
kosovnih odpadkov, parki in zelenice pa 
vseh vrst embalaže in plastike, ki jo 
odmetavajo brezvestni ljudje.

^ i Občina bo za namen čistilne akcije po

vseh krajevnih skupnostih postavila velike 
kontejnerje, brezplačno poklonila PVC 
vreče za smeti in organizirala odvoz zbranih 
odpadkov.

Apeliram in k sodelovanju pozivam vse 
zavedne ljudi, ki jim takšno delo ni nečast
no, predvsem pa je treba tistim, ki 
odmetavajo smeti in onesnažujejo okolje 
biti vzgled in jim biti za vzor.

Naše geslo naj bo
"Uredimo okolico svojih domov in krajev 

sami, ne čakajmo, da bodo to storili drugi 
namesto nas."

Stanislav Žagar, župan

Nova dvorana v Zbiljah
Zbilje - Tudi letos bo Turistično društvo bršljinke in surfinije. Nedavni letošnji 

Zbilje med člane razdelilo brezplačno občni zbor društva pa so začeli s svečanim 
sadike rož in tudi letos bodo organizirali odprtjem nove dvorane ob jezeru. Odprl jo 
očiščevalno akcijo. Slednja bo to soboto, 8. je predsednik društva Karel Vernik, 
aprila, ko bodo sprejemali tudi naročila za (Več na zadnji strani)

Občina Medvode ima 
proračun %a leto 2000
Na 11. seji sredi marca so svetniki spre

jeli milijardo in 411 milijonov težak pro
račun za letošnje leto. Med prihodki je 
najbolj zanimivih prvih 86 milijonov 
tolarjev, od skupaj 260, s katerimi naj bi 
Mestna občina Ljubljana občini Med
vode poravnala razliko v premoženju.

Svetniki sicer niso bili enotnega mne
nja, ali je to korak naprej v delitveni 
bilanci ali protiustavno delovanje dveh 
izmed desetih naslednic nekdanjih ljubl
janskih občin. Vendar je večina menila, 
da je bolje "manj" kol še dolgo čakanje 
na "nekaj”, kar bi morda dosegli v arbi
traži.

Glede na sprejeti proračun, se bo v 
letošnjem letu začela velika obnova kul
turnega doma v Pirničah in v Medvodah 
in gradnja prizidka k vrtcu Medvode. 
Tudi letos se bo urejala kanalizacija, le 
da bo prednost pred sorško dobila pirni- 
ška. Kakšen tolar več za naložbe v 
komunalno infrastrukturo pričakujejo pri 
popravku proračuna v drugi polovici 
leta. Več na 2. strani

HI-TECH

Gorenjska c. 13, 1215 Medvode 
(na vrhu klanca)

Tel.: 061/616-630, fax: 061/611-314 
GSM: 040/616-630
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Višji davek od 
premoženja

Vrednost točke za odmero davka od 
premoženja za leto 2000 znaša 474,69 
tolarjev. Davek se odmerja in pobira v 
skladu z Zakonom o financiranju občin 
in Zakonom o davkih občanov, ki 
določa, da se vrednost točke oziroma 
kvadratnega metra uravnava v skladu z 
rastjo cen življenjskih potrebščin.

Zato občinski svet niti nima kakšne 
posebne možnosti sooblikovati ta davek, 
razen da ga potrdi in omogoči njegovo 
izterjavo. Letos naj bi v občinsko blagaj
no iz tega naslova prišlo 23 milijonov 
tolarjev oziroma še enkrat več kot minu
lo leto.

Kdo je kdo v svetih 
ustanov

Na zadnji seji sveta je občinski svet 
imenoval tudi svoje predstavnike v 
svetih nekaterih ustanov, katerih 
ustanoviteljica je Občina Medvode. Za 
članico v svet OS Medvode je imenoval 
Mileno Militarev, v svet OŠ Preska 
Jasno Bačac in v svet ZD Medvode 
Aleksandra Bartola, Nevenko Plešec in 
primarija Jurija Usa.

Hkrati so razrešili zunanja člana 
Komisije za pobude in pritožbe Vojka 
Bizanta in Andreja Satrana in ju nado
mestili s svetnikoma Antonom Lahom in 
Bojanom Kržišnikom.

AKCIJA

POSEBNA PONUDBA ALCATEL 
19.900 SIT 
10.000 SIT pogovori 
STROŠEK 9.900 SIT

NAGRADNA IGRA:

Pravilne odgovore oddajte do 30. apri
la 2000 v poslovalnico HI-TECH Stre
har, d.o.o.. Gorenjska cesta 13, 1215 

Medvode (ali pošljite po pošti). 
Žrebanje bo 3. maja 2000, izžrebanci 

bodo obveščeni po pošti in objavljeni v 
naslednji številki glasila Sotočje.

Nagrade:
L Alcatel DB
2. CD Halo in 8.000 SIT pogovorov
3. CD Halo
4. Bon za nakup v vrednosti 5.000 SIT
5. dežnik Si.mobil in še pet tolažilnih 

nagrad

----------------------------------------------------------------------- 1
KAJ .It: PRAZNOVAL SI.MOBIL 

25. MARCA LETOS?
Odgovor: ■
Ime, i
priimek,................................................................... i
naslov, i
telefon

11. seja občinskega sveta

Korak k delitvi
Mestna občina Ljubljana bo v treh letih poravnala za 260 milijonov 
tolarjev razlike v premoženju. Prvih 86 milijonov je že vključenih v 

proračun občine Medvode za leto 2000.

Roman tMvtar, svetnik v občinskem 
svetu Občine Medvode in direktor 
uprave Mestne občine Ljubljana.

II. seja občinskega sveta je bila ena 
izmed najbolj delovnih, kajti v dobrih 
treh urah so svetniki sprejeli predlog 
proračuna za letošnje leto, predlog 
dogovora o delitvi premoženja med našo 
in Mestno občino Ljubljana in razrešili 
ter imenovali nove člane v nekatere 
komisije in svete ustanov, katerih usta
noviteljica je občina Medvode.

Seja sveta se je, tako kot se to zadnje čase 
redno dogaja, začela z željo četrtine svetni
kov, da se dnevni red seje razširi. Tokrat so 
želeli razpravo o športni dvorani, še preden 
v proračunu za njen odkup predvidijo 20 
milijonov tolarjev. Vendar je tudi tokrat 
večina svetnikov menila, da to ni njihova 
izključna pravica, zato zahtevi niso ustregli 
z dvigom roke.

Večina svetnikov je sprejela tudi proračun 
za letošnje leto in to brez običajne burne in 
dolgotrajne razprave. Prvič seje zgodilo, da 
so svetniki na predlog proračuna vložili le 
pet amandmajev. Celo Janez Šuštaršič 
(SKD) je izjemoma vložil le tri, s katerimi 
je želel sredstva namenjena praznovanju in 
obnovi kulturnih domov preusmeriti v zago
tavljanje neoporečne vode v vaških 
vodovodih. Vendar ni dobil potrebne pod
pore. Prav tako nista dobila zadostne podpo
re amandmaja, ki ju je vložil Janez Barle. 
Med drugim je predlagal, da bi se svetniki 
in odborniki odpovedali sejnini in 13 milijo
nov tolarjev namenili za odkup zemljišča in 
začetek gradnje doma za starejše občane. 
Vendar se je večina svetnikov zadovoljila z 
razlago Tatjane Komac, vodje oddelka za 
družbene dejavnosti, da bo dom za starejše 
občane privatna naložba, za katero bo vla

gatelj pridobil koncesijo Ministrstva za 
delo, socialne zadeve in družino, in da obči
na nima nobenih posebnih pravic niti 
dolžnosti. Odločili so se, da 20 milijonov 
tolarjev, predvidenih za sanacijo Gradu 
Goričane dejansko začnejo izkoriščati šele 
potem, ko bo sklenjen dogovor o lastništvu 
med Republiko Slovenijo in Nadškofijo 
Ljubljana. Pravtako so se odločili, da pred 
prevzemom športne dvorane, o tej proble
matiki še enkrat spregovorijo.

Dobra polovica svetnikov je tudi potrdila 
predlog dogovora o delitvi premoženja, ki 
sta ga v imenu dveh, od sicer devetih nas
lednic, zapisala županja Viktorija Potočnik 
in župan Štanislav Žagar. Po tem predlogu 
bo Mestna občina Ljubljana naši občini v 
treh letih poravnala 260 milijonov tolarjev 
razlike v premoženju. V primeru, da bo 
kakšna izmed ostalih pogajalk dosegla z 
Mestno občino Ljubljana boljše pogoje ozi
roma višjo cenitev nekdaj skupnega 
premoženja, se bo ustrezno povišal tudi ta 
znesek.

S posebnimi pogodbami se bodo urejali 
premoženje in pravice, ki se nanašajo na 
javno podjetje Holding mesta Ljubljane, 
delovanje Stanovanjskega sklada ljubljan
skih občin in počitniških objektov, ki so v 
upravljanju Žveze prijateljev mladine. 
Tokratni dogovor predvideva tudi sodelo
vanje obeh občin pri izgradnji "Ljubljanske 
zahodne vpadnice”. Prvi rezultat skupne 
akcije je, da je Ministrstvo za promet in 
zveze štiripasovnico že vključil v finančni 
plan za prihodnja tri leta.

Vaška skupnost 
Studenčke ima odbor

V nedeljo. 12. marca, so se polnoletni 
prebivalci Sludenčic zbrali na zboru kra
janov z namenom, da ponovno izvolijo 
člane v vaški odbor. Prejšnjega je nam
reč župan na podlagi številnih nezakoni
tosti po več kot dveh mesecih razveljavil. 
Na marčevskem zboru krajanov so nav
zoči povsem zakonito izvolili nov odbor, 
katerega člani so: Marko Košir, Janez 
Mrak, Mojca Mrak, Andrej Omejc in 
Blanka Trampuš. Za predsednika so 
izvolili Marka Koširja in poudarili, da 
upajo, da bo Vaška skupnost Studenčice 
lahko končno delovala tako, kot bi 
morala, saj je to predpogoj za dokonča
nje rekostrukcije ceste in izgradnjo nove
ga vodovoda. N.P.

SOTOČJE (ISSN 1580-0547) je priloga Gorenjskega glasa o občini Medvode. Prilogo pripravlja Goren
jski glas s sodelavci (Silvana Knok, Jože Jarc), odgovorna urednica Leopoldina Bogataj, glavni urednik 
za priloge Andrej Zalar. Priprava za tisk Medla Art, d.o.o. Tisk: Tiskarna KARA, d.o.o., Senično, Križe. 
SOTOČJE številka 3 je priloga 28. številke Gorenjskega glasa, 7. aprila 2000, tiskana je na okolju pri
jaznem papirju, dobijo pa jo vsa gospodinjstva v občini Medvode brezplačno.

L J
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Prednostna Usta naložb v komunalo

Prednost ima še vedno kanalizacija
Za naložbe v komunalno infrastrukturo je v letošnjem proračunu namenjeno nekaj manj kot

Tudi letos so naložbe v komunalno 
iniastrukturo razdeljene na dva dela. Na 
prednostni listi A so tiste, za katere je v 
letošnjem letu na razpolago dovolj sred
stev, na prioritetni listi B pa so tiste 
naložbe, ki se bodo realizirale le, če 
kakšne izmed naložb s prve liste iz različ
nih razlogov ne bo mogoče realizirati, ali 
če se bo v občinsko blagajno steklo več 
sredstev od predvidenih.

Letos ima popolno prednost Pirniška 
cesta, saj je za izgradnjo kanalizacije in

240 milijonov tolarjev.
prestavitev dela komunalnih vodov zago
tovljenih 85 milijonov tolarjev. 30 milijo
nov tolarjev je predvidenih za izgradnjo 
kanalizacije do Sore in za dokončanje zače
tih del na cesti. Na tretjem mestu prednos
tne liste je krožišče Na klancu, za katerega 
je občina rezervirala sredstva za sofinanci
ranje v višini 40 milijonov tolarjev, pred
vsem za odkup potrebnih zemljišč. Na četr
tem mestu je sanacija plazu in obnova zidu 
na smledniškem pokopališču v višini 20 
milijonov tolarjev. Za poplačilo že oprav-

OBČINA MEDVODE 
j&V Župan

Cesta komandanta Staneta 12 
** 1215 MEDVODE

objavlja prosti delovni mesti:

1. VODJA ODDELKA ZA 
OKOLJE IN PROSTOR

2. SVETOVALEC VODJE 
ODDELKA ZA GOSPODARSKE 
JAVNE SLUŽBE

Pogoji za zasedbo:
Pod 1.:
- univerzitetni diplomirani inženir arhitekture ali 

druga ustrezna univerzitetna izobrazba
- 8 let delovnih izkušenj na podobnih delih
- poznavanje dela na računalniku v okolju VVin- 

dows
Pod 2.:
- visoka strokovna izobrazba gradbene ali druge 

ustrezne smeri
- 5 let delovnih izkušenj na podobnih delih
- poznavanje dela na računalniku v okolju Win- 

dows
Kandidata morata poleg zgoraj navedenih 

pogojev izpolnjevati tudi pogoje, ki jih določa 
Zakon o delavcih v državnih organih.

Delovno razmerje bomo z izbranima kan
didatoma sklenili za nedoločen čas, s polnim 
delovnim časom in 6-mesečnim poskusnim 
delom.

Pisne prijave z dokazili o izpolnjevanju pogojev 
naj kandidati pošljejo v 15 dneh po objavi na 
naslov:

Občina Medvode, Cesta komandanta Staneta 
12, 1215 Medvode.

Prijavljeni kandidati bodo o izbiri obveščeni v 
30 dneh po objavi razpisa.

Ijenih del na podvozu Medvode - Goričane, 
prestavitev plinovoda in ureditev maka
damske ceste se bo namenilo 32 milijonov 
tolarjev.

Za krajevnoskupniške projekte, ki se 
financirajo s polovičnim vložkom krajanov, 
bo občina namenila 20 milijonov tolarjev, 
predvsem za asfaltiranje ceste Narobe - 
Bukovšek in ureditev krožne poti Golo brdo 
- Hrib. Dosedanje izkušnje so pokazale, da 
krajani v posameznih primerih svojega 
dela obveznosti niso v celoti poravnali, zato 
bodo v prihodnje z deli začeli šele, ko bodo 
krajani na posebnem računu zbrali svojo 
polovico sredstev. 5 milijonov tolarjev je 
predvidenih tudi za zaključek del na vodo
vodu Belo in pripravo projekta za vodovod 
Drnovec.

Običajno praksa pokaže, da so vse naložbe 
v komunalo ob zaključku del dražje, kot je 
bilo načrtovano, in da se potek dela malo 
ozira na prednostne liste. Kljub vsemu je na 
prvem mestu prednostne liste B asfaltiranje 
ceste Studenčice - Tehovec oziroma čim 
daljšega odseka, ki je bil že v prejšnjem letu 
razširjen, za kar naj bi potrebovali 20 mili
jonov tolarjev. Sledi naložba v kanalizacijo 
do osnovne šole Preska, vodovod Studenči
ce in Drnovec, pločnik do vrtca v Smledni
ku in do osnovne šole v Pirničah, ureditev 
sanitarij na pokopališču Sora in podobno. 
Vendar so to naložbe zapisane najbrž le na 
papirju, če se v občinsko blagajno med 
letom ne bo steklo bistveno več sredstev. Že 
sedaj velja zagotovilo, da se bodo za komu
nalno urejanje občine namenila tudi sred
stva v višini 40 milijonov tolarjev, če se ne 
bo nadaljevala obnova dvorca Goričane in 
odkupila športna dvorana.

Nov poslovni center DA F

Gospodarnost rosil in udobje
Ob odprtju so predstavili tudi eno izmed najmodernejših in 
ekološko najčistejših tovornih vozil. DAF naj bi bil prvak na 

področju ekoloških tovornjakov.
Podjetje Cordia, ki je glavni zastopnik 

in uvoznik tovornih vozil DAF iz Nizo
zemske, je sredi meseca odprlo nov po
slovni center na vrhu medvoškega klanca.
Slavnostni trak je prerezal župan Stani
slav Žagar, ki ob tej priložnosti ni pozabil 
povedati, da vsaka tovrstna dejavnosti 
pomeni kakšen tolar več v občinski bla- 
Rajni.

Nov poslovni center se razteza na 5 tisoč 
kvadratnih metrih površine in obsega upravo 
podjetja, prodajo novih in rabljenih tovornih 
vozil, glavno skladišče rezervnih delov in 
tehnično podporo.

Letno prodajo okrog 50 od 7- do 44-ton- 
skih vozil predvsem individualnim avtopre
voznikom. Njihova največja konkurenčna 
prednost je gospodarnost tovornih vozil, ki 
jo dosežejo predvsem z nizko porabo goriva, 
cenejšim vzdrževanjem, podaljšanim servis-

Tovornjak opremljen z 12,6-litrskim 
motorjem in s 500 konjskimi moči, ki 

zadovoljuje stroge zahteve Kuro .?.

nim intervalom, nižjo ceno rezervnih delov 
in z daljšo življenjsko dobo vozil. Poleg tega 
DAF tovorna vozilo nudijo veliko udobje 
voznikom, ki so običajno na poti tudi po 
teden dni.
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Zabojniki za zbiranje odpadnega 
kosovnega materiala so tu!

Odbor za urejanje prostora in ekologijo 
občine Medvode je na seji sprejel sklep, 
da se v krajevnih skupnostih postavijo 
večji zabojniki za zbiranje odpadnega 
kosovnega materiala. V ta namen je 
občina nabavila 12 zabojnikov prostorni
ne 8 m3.

Zakaj taka odločitev?
V zadnjem obdobju ugotavljamo, da je na 

območju Medvod vedno več divjih odlagališč 
različnega kosovnega materiala ob rekah Sori 
in Savi, v gozdovih, ob gozdnih poteh in tudi 
v opuščenih gramoznicah. To kopičenje raz
ličnega kosovnega materiala po skritih kotič
kih je posledica neozaveščenega ravnanja 
posameznikov, ki jim ni do urejenega okolja. 
Z nabavo zabojnikov želimo v prihodnje pre
prečiti divje odlaganje kosovnega materiala 
na opisanih mestih, skrajšati pot potencialnim 
onesnaževalcem do lokacije zabojnika in 
zavestno prispevati k čistejšemu okolju.

Odvoz kosovnega odpadnega materiala na 
območju naše občine izvajata dva koncesio
narja, JP Snaga in Publikum, po programu 
dela v spomladanskem in pozno jesenskem 
roku. Ugotavljamo pa, daje dvakraten odvoz 
premalo in upamo, da bodo ti zabojniki 
pomemben prispevek k čistejšemu okolju 
kakor tudi ozaveščanju tistih, ki onesnažujejo 
okolje.

V začetku meseca marca 2000je oddelek za 
komunalo Občine Medvode vsem krajevnim 
skupnostim poslal dopis, v katerem jih je pro
sil, da posredujejo podatek, kje bodo na svo
jem območju postavili zabojnik za odpadni 
kosovni material. Do 20. marca 2000 so po
sredovale odgovor le tri krajevne skupnosti, 
KS Zbilje, KS Katarina in KS Pirniče.

Kaj pa druge krajevne skupnosti? Ta trenu
tek izkoriščamo za to, da tudi KS Preska, 
Medvode, Sora, Senica, Smlednik in Vaše - 
Goričane opozorimo, da čimprej sporočijo 
lokacije, kje bodo namestili zabojnike.

Za vse informacije o lokaciji zabojnika se 
obrnite na Vašo krajevno skupnost.

Kakšen odpadni kosovni material boste 
lahko odlagali v zabojnike? To so predvsem 
pohištvo, gospodinjski stroji, hišna oprema, 
različna embalaža (toda ne embalaža od barv, 
lakov in drugih lahko vnetljivih in strupenih

snovi), karton, papir, steklenina, sanitarna 
keramika, kadi, štedilniki, odsluženi TV in 
radijski aparati, kolesa, gume, les in drug 
soroden material.

Med kosovni material ne sodijo gradbeni 
material, zemlja, vejevje, posebni odpadki in 
sekundarne surovine.

Krajevne skupnosti bodo občanso izvajale 
kontrolo materiala, ki se odlaga v zabojnike.

Zabojniki so razpoznavni, saj so obarvani v 
barvah občine Medvode, na njih je tudi opo
zorilo, kaj se vse lahko odlaga in kaj ne sme 
in o čistoči v okolici zabojnika.

Ko bodo tudi druge krajevne skupnosti spo
ročilc podatke o izbranih lokacijah za posta
vitev zabojnika, bomo o tem ponovno obves
tili vsa gospodinjstva preko medvoške televi
zije in glasila SOTOČJE.

JP SNAGA in PUBLIKUM bosta 
odvažala odpadni kosovni material še 
naprej po programu, kakor sta to oprav
ljala doslej.

KAM PA Z NEVARNIMI ODPADKI IZ 
GOSPODINJSTVA IN KAJ SO TO?

Med nevarne odpadke sodijo: stari akumu
latorji, baterije, barve in topila, kemikalije,

olja, masti, pesticidi, pralna in kozmetična 
sredstva ter zdravila.

Te nevarne odpadke sprejema v premične 
kontejnerje predstavnik JP Snaga po vnaprej 
določenem datumu in uri ter lokaciji zbiranja.

Za območje občine Medvode je JP Snaga 
določilo dve lokaciji in dneve zbiranja nevar
nih odpadkov in to:

LOKA Center Medvode v ponedeljek, 29. 
maja, in torek, 30. maja, od 9. do 19. ure in

Gasilski dom v Preski v sredo, 31. maja, in 
v četrtek, I. junija, od 9. do 19. ure.

Ker se približuje čas za oddajo nevarnih 
odpadkov, preglejte vaše shrambe, drvarnice 
in druge prostore, kjer te nevarne odpadke 
hranite, da boste imeli vse pripravljeno za 
oddajo predstavniku JP Snage na dan prevze
ma. Ne pozabite teh datumov!

Obvestila o odlaganju kosovnega materiala 
in o zbiranju nevarnih odpadkov bomo pra
vočasno objavljali na medvoški televiziji in v 
našem glasilu Sotočje.

Varujmo naše okolje in preprečimo nasta
janje novih divjih odlagališč.

Povejte tudi sosedu!
Občina Medvode

Uredimo si svoje okolje
Marje res tako lepo živeti med smetmi in 

umazanijo? Kaj ni nekaj naj lepšega v 
lepem, sončnem dnevu stopiti iz hiše, bloka, 
trgovine, društva in čisto, urejeno dvorišče, 
otroško igrišče, pločnik, ali kakšno zeleni
co? Ko se zima odplazi, sneg stopi, se 
pokaže prav groza. Smeti tu, smeti tam, 
plastenke in pločevinke okrog in okrog. 
DRAGE MEDVOŠČANKE, MED- 
VOŠČANI, VEM DA NAM NI VSEENO, 
KAKŠNA JE NAŠA OKOLICA, OKOLI
CA, KJER SE IGRAJO NAŠI OTROCI IN 
SE OB LEPIH VEČERIH SPREHAJAMO 
MI SAMI. Pomagajmo okolici zaživeti.

pustimo ji, naj vdahne s polnimi pljuči.
Zato KS Medvode - center organizira ČIS

TILNO AKCIJO, ki bo v soboto, 8. aprila, 
na celotnem območju KS. Bilo bi lepo, da bi 
se srečali na tratah in pločnikih, ter seveda 
na koncu ob prigrizku in kozarcu soka ali 
piva.

O vsem vas bomo še obveščali preko med
voške televizije in lepakov. Naj bo naše 
geslo, geslo zavednih Medvoščanov: URE
JENO OKOLJE JE ZDRAVO OKOLJE!

Prisrčen pozdrav
Predsednik KS 
Matevž Jekler

Sobota, 8. aprila
TD Dragočajna Moše - ob 8. uri pred 
domom krajanov v Mošah in pred 
prostori TD. Hkrati bodo članom 
razdeljevali brezplačne rože.
TD Zbilje - ob 8. uri pred čolnarno
TD in KS Katarina - ob 8. uri pred 
gostilno Dobnikar
KS Medvode - ob 9. uri na več zbirnih 
mestih

nedelja, 9. aprila
LD Medvode - ob 7.30 pred lovskim 
domom
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Prostovoljno gasilsko društvo Preska - Medvode

Gasilsko rosilo vredno 25 milijonov
Prostovoljno gasilsko društvo Preska - Medvode je prevzelo v uporabo novo gasilsko vozilo, vredno 25 
milijonov tolarjev. Namenjeno in prilagojeno je predvsem hitrim in učinkovitim intervencijam v str

njenem stanovanjskem okolju.
le kot vzor za zgledno opremljeni in dejan
skim potrebam prilagojeni posodobitvi voz
nega parka medvoških gasilskih društev.

Uradnemu bo sledil še slavnostni prevzem novega gasilskega vozila ob občinskem prazniku.

Naložba v novo gasilsko vozilo je bila 
načrtovana že pred tremi leti, ko je 
poveljnik civilne zaščite in svetovalec 
župana za to področje Leopold Knez 
oblikoval koncept požarnega varstva v 
občini Medvode. Ta predvideva obnovo 
in krčenje voznega parka šestih prosto
voljnih gasilskih društev, kolikor jih je v 
občini Medvode.

'Novo gasilsko vozilo je opremljeno z 
visokotlačno črpalko in 5000 litri' lastne 
vode, kar omogoča moderen način gašenja 
požarov predvsem v stanovanjskem okolju, 
da z majhno količino vode dosežemo naj
večje učinke. Vrednost tega vozila je pri
bližno 25 milijonov tolarjev. Sredstva smo 

( pridobili predvsem iz občinskega proraču- 
na. Za nakup podvozja smo v letu 1998 
namenili 11,5 milijona, za nadgradnjo v 
letu 1999 pa še 8 milijonov. Pridobili smo 
tudi 2 milijona sredstev Republiške uprave 
za zaščito in reševanje, ostalo pa je prispe
valo društvo samo,” je ob uradnem prevze
mu gasilskega vozila povedal Knez. Novo 
gasilsko vozilo ima poleg osnovne gasilske 
opreme in radijske postaje tudi svetlobni 
stolp za osvetljevanje okolice. Trenutno 
manjkajo še dihalni aparati, nekaj orodja in 
dodatne cevi, vendar je vozilo že registrira
no in nared za uporabo.

Predsednik PGD Preska - Medvode Franc 
Jarc je med drugim poudaril velik pomen 
novega vozila za intervencije v stanovanj
skih, delavniških in industrijskh požarih v 
strnjenih predelih Preske in Medvod. Lani 
so imeli več kot 30, letos pa že štiri inter
vencije.

Gasilsko vozilo, ki ga je v uporabo prev
zelo to društvo, ni edina naložba v večjo 
požarno varnost v naši občini v letošnjem 
letu, saj se že načrtuje nakup cisterne za 
PCiD Sp. Pirniče Vi krče Zavrh. Kot je pove
dal Leopold Knez. bo namenjena predvsem 
oskrbi prebivalstva s pitno vodo v primeru

naravnih in drugih nesreč. Hkrati bo služila 
za podporo drugim društvom v primeru 
požara, saj so izkušnje pokazale, da se 
požar najhitreje omeji, če se voda pripelje s 
sabo na požarišče.

Želja vseh je, da bi teh bilo čim manj, in 
da bi novo gasilsko vozilo in cisterna služila

Feč kot 300 
operativnih gasilcev

V občini Medvode deluje Gasilska 
zveza Medvode, ki združuje šest 
prostovoljnih gasilskih društev in eno 
industrijsko gasilsko društvo. V vseh 
društvih pa je več kot 300 opera
tivnih gasilcev.

Društva so kategorizirana v skladu s pred
pisi in si po pravilniku razdelijo sredstva, ki 
jih iz občinskega proračuna dobi Gasilska 
zveza Medvode. Osrednje gasilsko društvo 
je Preska - Medvode, ki pokriva skoraj 
polovico prebivalstva občine Medvode 
oziroma okrog 6.500 občanov v več kra
jevnih skupnostih v občini. Člansko delo v 
društvih in dogajanje v Gasilski zvezi Med
vode je pred nedavnim ugodno ocenil tudi 
Leopold Knez, svetovalec župana za Civil
no zaščito in požarno varstvo v občini Med
vode. O tem in o lanskem delu društev 
bomo pisali v prihodnji številki Sotočja.

Podjetje MEBLES deluje na območju 
Medvod že od leta 1989. Dejavnost 
podjetja je bila ob začetku delovanja 
izdelava pohištva in stavbnega pohištva. 
V letu 1995 smo začeli z izgradnjo stano
vanjskih hiš, iz masivnih lesenih brun.
Za ta način gradnje smo se odločili zara
di novih trendov pri slovenskih kupcih. 
Kupci vedno bolj razmišljajo o zdravem 
načinu življenja in vedno več po
vprašujejo po hišah, ki so zgrajene iz 
naravnih in zdravih materialov. Doslej 
smo na širšem območju Ljubljane zgra
dili 26 stanovanjskih hiš iz masivnih lese
nih brun.
Na območju soseske "NA KLANCU”, ki 
se je je že prijelo tudi tržno ime "Zbiljski 
gaj", bo naše podjetje s kooperanti zgra
dilo 80 stanovanjskih hiš in trgovsko sta
novanjski objekt. Hiše bodo eno
družinske in se prodajajo skupaj s komu
nalno opremljenim zemljiščem. Pri pro
jektu sodelujemo z A BANKO, d.d., Ljub
ljana, ki je našemu podjetju pomagalo s 
krediti. Rok dokončanja stanovanjskega 
dela soseske je mesec junij 2002, prve 
hiše pa bodo vseljive že letos. S prodajo 
stanovanjskih hiš smo izredno zadovolj
ni, in je večja od planirane.
Drugi del projekta soseske "NA KLAN
CU” pa zajema izgradnjo Doma starejših 
občanov. Prvotni načrt izgradnje Doma

je bil, da se izgradi z delnim financiran
jem Ministrstva za delo in družino v višini 
70 % in Občino Medvode s 30 % 
deležem. Po razgovorih na ministrstvu je 
bil odgovor, da država v naslednjih petih 
letih nima razpoložljivih sredstev. Na pri
poročilo Ministrstva za delo in družino 
sta se podjetji Mebles in Robit, ki je pri 
investiciji izgradnje Doma partnersko 
podjetje podjetja MEBLES odločili, da 
Dom izgradimo v lastni režiji in ga v pri
hodnosti tudi upravljamo. Podjetji 
Mebles in Robit ustanavljata podjetje 
"DOM MEDVODE" in vabita zainteresira
ne za pristop k novemu podjetju.
Dom je izredno moderno zasnovan in bo 
nudil bodočim stanovalcem vse udobje 
po najvišjih standardih. Predvideno 
dokončanje DOMA je konec leta 2001. 
Za dom že sprejemamo rezervacije pri 
podjetju Mebles, Vaše 30f, Medvode.

REZERVACIJA ZA NAMESTITEV V DOMU

Ime in priimek:

Nasjov:..

Telefon:

NAŠ NASLOV: MEBLES, VAŠE 30 F, 1215 MEDVODE
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Krajevna skupnost Vaše Goričane

Kanalizacija iz Rakovnika, plin iz Preske
Ko bodo dobili to dvoje, potem bodo šele zgledno komunalno urejena krajevna skupnost, pravi vodstvo.

I Pogovarjali smo se s

{SSTcEr
Gregorinom, ki nadal- 
j uje že v prejšnjem 
mandatu začeto delo, s 

1 tajnikom Francem Ro-
žancem, ki ima prav 
tako dolgoletni 

I z dejavno članico sveta 
Cene Gregorin, pred- Vido Bališ, ki je hkrati
Goričane pomemben vezni člen z

občino Medvode.
Kot prednostno nalogo so v plan komunal

nih dejavnosti zapisali nadaljnjo izgradnjo 
kanalizacijskega omrežja od vasi Vaše do 
Goričan in hkratno izgradnjo plinskega 
omrežja. Tik po sprejetju občinskega pro
računa za letošnje leto in po pogovoru z 
Energetiko, že vedo, da s tem najbrž ne bo 
nič. Vsaj letos ne.

Čakajoč na zeleno luč
"Kljub vsemu že 

letos pričakujemo, da 
bo izdelan projekt za 
cesto in komunalne 
vode na razdalji od 
trgovine Kokalj do 
konca vasi Vaše. Pri
dobljeno naj bi bilo 
tudi lokacijsko in grad
beno dovoljenje,” pravi 

Vida /tališ, članica Vida Bališ, ki prizna,
KS Vaše Goričane da je /uludi kanalizaci

je ponovno postala bolj 
dejavna članica krajevne skupnosti. Prvi 
projekti za izgradnjo kanalizacije na 
območju Vaše - Goričane so namreč že 
izpred dveh desetljetij, ko tovrstno komunal
no urejanje še ni bilo nujno: "Ne zdi se mi 
prav, da bi nekaj zahtevala in hkrati stala ob 
strani. Kar nekaj sestankov smo že imeli, 
kako pripeljati kanalizacijo in plin v kra
jevno skupnost, kako vsem omogočiti prik
lop in jih hkrati čim manj finančno obre
menjevati.”

Pomladanska akcija 
fotoaparatov

tel. 01/361-42-19

Večji del problemov bodo morali z 
ustreznimi odloki urediti na občini, do 
takrat pa vodstvo krajevne skupnosti le čaka 
na zeleno luč, saj ne gre, da bi soglasja kra
janov zbirali na zalogo.

Pločnik že letos
"Le dve soglasij nam ni uspelo pridobiti za 

pločnik ob že obnovljeni cesti v Goričanah, 
zato menim, da nam je uspelo opraviti več 
kot 90 odstotkov svojega dela. Poleg tega 
smo poskrbeli, da se že odpravljajo 
posledice izgradnje kanalizacije, ceste in 
ostalih komunalnih vodov. Zato pričakuje
mo, da pločnik letos bo, vsaj tam, kjer bo to 
mogoče. Vprašanje pa je, kako varna bo 
taka cesta za pešce,” komentira mučno delo 
v lanskem letu Cene Gregorin.

Prav zbiranje soglasij oziroma prepriče
vanje krajanov o skupnem dobrem, je 
najtežje delo vodstva, ki se vedno bolj sooča 
z dejstvom, da je zasebna lastnina "sveta". 
Krajani sami, ali ob podpori krajevne skup
nosti, so že v prejšnjem mandatu vložili 
tožbi proti lastnikoma, ki sta zaprla pešpoti. 
Te so krajani prej desetletja brez težav 
uporabljali. Zaradi skrhanih medsosedskih 
odnosov je propadel tudi projekt asfaltiranja 
ene izmed poti, ki bi se sicer poplačal po 
načelu "tolar na tolar”. Nekateri krajani 
namreč niso pripravljeni prepisati svoje last
nine (privatno cesto) na občino, kar je pogoj 
za njeno vlaganje. Razlog je preprost; po tej 
cesti bi se namreč lahko peljal vsak, tudi 
tisti, ki mu to doslej ni bilo dovoljeno.

Kljub vsemu pa imajo v pripravi projekt 
protiprašne ureditve ene izmed cest, kjer ne 
pričakujejo tovrstnih težav. "Letošnja zima 
je sicer zelo načela vse ceste. Le 3,8 kilo
metra jih je občinskih in se zanje pridobi 
sredstva za pluženje, za ostalih 18 kilo
metrov, ki so v zasebni lasti, pa je potrebno 
sredstva poiskati drugje,” pravi Gregorin in 
še razširi problematiko zasebnih cest.

Neoporečna voda za vse
"Voda iz vaškega 

vodovoda je dobra in 
neoporečna v rezer
voarju in na večini 
odjemnih mest. Le po 
nekaterih ceveh je pre
tok vode premajhen, 
zato je pri posameznih 
odjemnikih voda mi
krobiološko oporečna. 
Ta mesta bomo določi
li in obnovili. Hkrati 

bo potrebno ograditi in urediti okolico 
zajetja. Trenutno se vodna zadruga usta
navlja in oblikuje organe v skladu z zahte
vami zakonodaje in predpisov. Gospodar 
vaškega vodovoda je Drago Kopač mlajši.

Franc Rožanc, tajnik 
KS Vaše Goričane

tajnica Vera Lampič in blagajničarka Mija 
Kozamernik,” pravi predsednik vodne 
zadruge Franc Rožanc.

Vaški vodovod iz leta 1924, ki s pitno 
vodo oskrbuje naselje Vaše in nekaj hiš v 
Goričanah, je bil pred dobrimi osmimi leti 
obnovljen. 75 odstotkov cevi je bilo zame
njanih z novimi. 80 odstotkov uporabnih 
mest je opremljenih s števci. Zavedajo se, 
da bo v prihodnje potrebno urediti sistem 
plačevanja vode, ekološke takse in davkov. 
Le na ta način bodo zbrali sredstva za 
vzdrževanje in obnovo naj starejšega in naj
večjega vaškega vodovoda, ki ga želijo še 
naprej upravljati sami.

Krajevnoskupniški prostori v Pristavi, ki 
so jih krajani zgradili leta I9H4, naj bi 
ostali njihovi. V tej smeri namreč potekajo 
pogovori med vodstvom KS in predstavniki 
Nadškofije Ljubljana. V obojestransko 
korist naj bi rešili tudi lastništvo ostalih 
zemljišč. Pristava je namreč edini skupni 
prostor vseh krajanov, ki pa ga rade volje r 
uporabo ponudijo tudi drugim društvom in 
organizacijam.

Če bi se v prihodnosti ponovno uredilo 
kopališče na Sori v športno-rekreativni in 
vodni center, bi KS Vaše Goričane z vese
ljem poskrbela za doslej zanemarjen prostor 
oh jezu pred mostom. Ta se ravno v teh dneh 
obnavlja, saj ga je gostejši promet v letu dni 
močno poškodoval.

Zgrajen podvoz je prvi korak k cestni 
povezavi središča Medvod z Goričanami 
in ostalimi kraji na desnem bregu reke 
Sore. Krajani upajo, da bo občina Med
vode uspešno rešila težave z lastniki 
zemljišč ob cesti in upajo, da bo leta 2001 
dobila asfaltno prevleko tudi makadamska 
cesta proti Vašam.
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Zdravstveni dom Medvode

Sodobna ginekološka ambulanta
Ljubljansko društvo za boj proti raku in medvoški zdravstveni dom stopata v akcijo zbiranja 

sredstev za posodobitev ginekološke ambulante, ki trenutno s svojo opremo ne omogoča sodobnega
ginekološkega pregleda.

Osamosvojitev Zdravstvenega doma v 
Medvodah pomeni za prebivalce to, kar je 
za neko družino zgraditev lastne hiše ali 
nakup stanovanja; poleg velikega veselja 
tudi občutek, da manjka nekaj opreme. 
Tako sta zapisala v svoji prošnji, da se jim 
priskoči na pomoč, ginekolog Miroslav 
Jurca in direktorica Jasna Bačac. Gine
kološka ordinacija je namreč najbolj kri
tična točka v ZD Medvode.

Z zastarelimi aparaturami in opremo ni 
moč slediti trendom v sodobni medicini in 
zahtevam, ki jih prednje postavljajo stroka in 
zavarovalnice. Zato so se odločili za akcijo

Svoj prispevek za posodobitev gineko
loške ordinacije lahko nakažete na žiro 
račun
50101 - 678 - 49189 
sklicna številka 7 - (K) - 100 
Ljubljansko društvo za boj proti raku. 
Prosimo, da fotokopijo potrdila o nakazi
lu pošljete na naslov: Ljubljansko društ
vo za boj proti raku, Metelkova 9, 1000 
Ljubljana. Obvestite nas lahko tudi po 
faxu: 061/134 47 55.

pridobivanja finančnih sred
stev, s pomočjo katerih bi 
nakupili vsaj najnujnejše 
aparature. Mednje sodijo koi- 
poskop, sodobnejši ginekološki 
stol in ultrazvočna naprava.

"Kolposkop je neke vrste 
mikroskop, s pomočjo katere
ga ginekolog pregleda in oceni 
povrhnjico zunanjega dela 
materničnega vratu. Na tej 
povrhnjici lahko ugotovi spre
membe nastale zaradi vnetja 
ali hormonskih motenj, ki

loškega stola, za kar potrebuje 
skorajda 2 milijona tolarjev.

Finančna sredstva bodo zbi
rali na žiro računu Ljubljan
skega drušva za boj proti 
raku, ki bo tudi denarno 
podprlo akcijo. Društvo, kate
rega predsednik je Med- 
voščan Jurij Us, je namreč 
strokovno podkovano, ima 
določene izkušnje s podobni
mi akcijami in je dobro poz
nano med donatorji.

Kot prva je denarno akcijoPrimarij Jurij Us, 
lahko vodijo v razvoj rakastih predsednik^ Ljubljan- ge p0Cipr|a občina Medvode, 
obolenj. Uspešna uporaba kol- skega društva za boj Pričakujemo solidarnost vseh

proti raku.poskopa je odvisna od pregled 
nosti materničnega vratu, kar 
omogoča le sodoben ginekološki stol,

ki se zdravijo v ZD Medvode, 
vseh delovnih organizacij, 

obrtnikov in posameznikov, da bodo po svo-
odločitev za posodobitev ginekološke ambu- jih zmožnostih prispevali za nakup kolpos-
lante razložil ginekolog Miroslav Jurca. kopa in ginekološkega stola. Po zaključku te

Z opisom stanja v ginekološki ordinaciji se akcije bomo zaprosili Zvezo slovenskih 
je obrnil tudi na Ljubljansko društvo za boj društev za boj proti raku, da v novoletni 
proti raku, ki s svojo dejavnostjo dobro akciji zbere denar še za nakup ultrazvočne 
pokriva tudi območje občine Medvode. To si aparature,” pravi primarij Jurij Us, ki verja- 
je zastavilo nalogo, da zbere potreben denar me, da bo akcija naletela na dober odziv med 
za nakup kolposkopa in sodobnega gineko- Mcdvoščani.

V občinskem proračunu rezerviranih 20 milijonov tolarjev

Dvorec Goričane se vrača cerkvi
S kom se bo občina Medvode pogovarjala o sanaciji in programu v dvorcu; ali z državo ali Nadškofijo?

Če je bilo zadnja leta najpogostejše 
vprašanje, kje vzeti denar za obnovo 
dvorca, pa je povsem sveže vprašanje, 
čigav bo. Vrhovno sodišče RS je namreč 
odpravilo delno odločbo Ministrstva za 
kulturo. Ker Nadškofija Ljubljana kot 
nekdanja lastnica tega dvorca v denacio
nalizacijskem procesu ni našla skupnega 
jezika z oškodninskim skladom, je svoj 
zahtevek izpred let popravila in zahteva 
za vse nepremičnine vrnitev v last in po
sest. Glede na trenutno stanje, bo dvorec 
Goričane tudi dobila.

1215 Medvode

market d.o.o.
Delovni čas:

delovni dnevi od 8. do 20. ure
ob sobotah od 7.30 do 18. ure 

ob nedeljah in praznikih od 8. do 12. ure

Kar dve srečanji na to temo sta bili v zad
njem mesecu dni. Najprej sta se sešla Minis
ter za kulturo Jožef Školč in župan občine 
Medvode Stanislav Žagar. V lanskem letu je 
namreč končno prišlo do ponovnega dogo
vora o skupnem vlaganju RS in občine 
Medvode. Kulturno ministrstvo je za obno
vo dvorca namenilo, tako kot občina, 15 
milijonov kulturnega tolarja. Še večji zne
sek je minister obljubil ob obisku, ko sta si 
z županom ogledala, kako poteka obnova. 
Vendar slednji natančnega odgovora na 
vprašanje, čigav sploh bo dvorec Goričane 
po obnovljenem denacionalizacijskem pos
topku, takrat še ni dobil.

Odgovor je iskal tudi na Nadškofiji Ljub
ljana, kamor je bil povabljen sredi meseca. 
Novo dejstvo je, da je Ministrstvo za kultu
ro že sklenilo dogovor z Nadškofijo Ljublja
na, in da bo sredstva vložena v dvorec 
Goričane nadomestilo na drugih objektih, 
kjer še ni padla končna beseda. Dvorec 
Goričane je torej bolj zanimiv za katoliško 
cerkev kot za kulturno ministrstvo in upravi
telja Slovenski etnografski muzej, ki je tako 
dokazal to, kar je dokazoval zadnja leta, da 
mu je zanj prav malo mar.

Ostanejo torej le še interesi občine Medvo
de, ki je doslej v obnovo vložila 40 milijo
nov tolarjev. Ali bo za vložena sredstva

Kulturni minister Jožef Školč in župan 
Stanislav Žagar si ogledujeta, kako 

poteka obnova.
dobila v upravljanje nekatere prostore v 
dvorcu, ali pa bo dogovor šel v drugo smer, 
v tem trenutku še ni jasno. Z veliko verjet
nostjo že lahko predvidevamo, da se bo 20 
milijonov tolarjev, kolikor je letos v občin
skem proračunu namenjenih za nadaljevanje 
del, preusmerilo drugam.
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Žebovčevi iz Smlednika

Vsak drugačen, vsi zgovorni
Mami Marjeta, oči Ciril in njunih sedem otrok

Na sliki od leve proti desni: Blaž, oči Ciril, Matej, Katarina, Valerija, Gregor
in mami Marjeta

"Nobeden od naju ni domačin,” mi 
odgovorita in tako zadostita moji rado
vednosti; češ le kdo je koga privabil v to 
prijetno hiško v strnjeno naselje tik pod 
smledniško cerkev. Ta bližina je več kot 
le simbol za katoliški vpliv, brez katere
ga jih najbrž ne bi bilo toliko. Otrok 
namreč.

Pred 26 leti se je Ciril, takrat še osemnaj
stletnik s starši in bratom preselil sem iz 
Vikrč, ki jih še vedno šteje za svoj domači 
kraj. Marjeta se mu je pridružila, potem ko 
ga je srečala in spoznala pri prijateljici v 
Kranju, nekje na pol poti do Radovljice, kjer 
je živela 9 let in še prej 11 let v Bohinju. 
Letos julija bo dvajset let njenega domova
nja v Smledniku, saj sta si takrat s Cirilom 
prisegla večno zvestobo.

Po ovinkih smo torej prišli do Marjetinega 
števila let in zadostili še eni moji radoved
nosti; češ le koliko let mora imeti mati 19- 
letnika in enoletnika ter še petih otrok vmes.

Nikoli brez plenic
Najstarejši Metod zaključuje srednjo eko

nomsko šolo v Kranju. 17-letni Blaž je 
vključen v dualni sistem izobraževanja in je 
vajenec v mizarski delavnici. Katarina bo 
kmalu dopolnila 15 let in zaključuje osnov
no šolo. Z malo sreče in z zadostnim števi
lom zbranih točk se bo vpisala v eno od 
gimnazij ali v vzgojiteljsko šolo. Naslednja 
dva sta prav tako osnovnošolca, Marta v 6. 
in Matej v 3. razredu. Petletna Valerija je z 
veseljem "vrtičkarka”, Gregor pa je pred 
kratkim upihnil prvo svečko.

Oba, Marjeta in Ciril prihajata iz družine s 
po dvema otrokoma. "Vendar sem jaz vedno 
sanjala o veliki družini. Že v gimnaziji so se 
mi smejali, ko sem govorila o petih ali šestih 
otrokih. Da jih bova imela več, sva se z 
možem dogovorila že pred poroko, vendar 
nisva določila, ne koliko ne kdaj,” pravi 
Marjeta, ki je prepričana, da moraš vsakega 
otroka, tudi tistega nenačrtovanega, ne le 
sprejeti, temveč se ga tudi razveseliti.

Ravno sedaj je zanju prišlo obdobje 
starševstva, ko se ukvarjata s celo paleto 
različnih stanj: "Priprava na samostojnost, 
puberteta, začetki pubertete,... Ja, plenice so 
pa tako ves čas pri hiši, le da jih je bilo treba 
včasih prati, zdaj pa jih kupujemo in meče
mo proč."

Da je vseh sedem različnih tako na videz 
kot po značaju in interesih, vsi pa živahni, 
posebej najmanjši Gregor, in zgovorni, je še 
dodala mami Marjeta: "Le da eni, svojemu 
značaju primerno, govorijo tudi o sebi in 
svojih občutkih, drugi pa govorijo kar tako. 
Velika družina je že sama na sebi vzgoja za 
sprejemanje drugačnosti.”

Naj starejši Metod je včasih treniral nogo
met, sedaj pa deska na snegu. Po svojem 
značaju je bližje Marti, ki se tako kot Kata
rina uči igrati na klavir. Katarina je, vsaj 
domači pravijo tako, tipična predstavnica 
njihove družine. Ne le po veliki zgovornosti,

temveč tudi po svoji ljubezni do glasbe. Poje 
v šolskem ansamblu, z Blažem v Mešanem 
pevskem zboru sveti Urh, vsi trije z očetom 
pa še v Mešanem pevskem zboru Kulturne
ga društva Jakoba Aljaža Medvode. Matej 
se po dveh letih igranja na blokflavto, letos 
prvo leto uči igrati na violino. Da je ljube
zen do glasbe značilnost skorajda vseh veli
kih družin, mi pritrdijo Žebovčevi, potem 
ko v mislih in besedah preverijo, kako je s to 
ljubeznijo pri njihovih družinskih prijateljih.

Valerija zvečer ne zaspi, če ji kdo ne bere 
pravljic ali pesmic. Čeprav je to ista pesem 
kot večer poprej in jo zna že na pamet. Kot 
tisto Župančičevo Čiciban in čebela, ki sta 
jo z Marto zrecitirali na srečanju velikih 
družin za materinski dan, ki ga je organizi
ral Anin sklad. Sicer pa Valerija velja za 
veliko "čveko” v družini, ki ne zna in ne 
more molčati. Da zato tudi vedno poje 
mrzlo kosilo, doda Blaž, ki je v času moje
ga obiska skuhal dobro kavo in vlekel na 
ušesa, kaj imata povedati starša.

Kažipoti kažejo pravo pot
Okrog tišine v času kosila se mnenji mame 

Marjete in očeta Cirila razhajata. Slednji 
namreč meni, da mora biti čas za tišino in čas 
za pogovor in hkrati prizna, da bi mu nekaj 
minut miru ob hrani dobro delo.

"Velika družina namreč zahteva celega člo
veka, zato ne bi bilo slabo kdaj vzeti si čas 
samo zase,” pravi Ciril in s tem misli pred
vsem na ženo, da bi se lahko pošteno nas
pala. Marjeta doda, da se ona sama sprosti 
tudi ob otrocih, le da se jim ne bi ves čas kam 
mudilo. Če si doma, ves čas vidiš stvari, ki 
niso na svojem mestu.

Pred desetimi leti seje Ciril odločil za pod
jetništvo. Takrat je bil čas za odločitev, ali

ostati na sicer zanesljivem delovnem mestu 
ali slediti občutku, da si sposoben zase nare- 
diti kaj več. "Ko si odvisen sam od sebe, 
potem je to velika odgovornost, še posebej, 
če imaš tako veliko družino,” pravi danes, ko 
mu takratne odločitve ni žal. Ve, da so 
obdobja, ko prihaja v hišo denar, ki ga je 
običajno treba prihraniti tudi za obdobje 
"suše".

Podjetje Kažipoti se ukvarja z organizacijo 
prevozov, izletov za zaključene skupine, 
romanja in poskrbi za lektoriranje in prevaja
nje besedil. Marjeta je kot slavistka in etnolo
ginja danes najboljša strokovna sodelavka 
svojemu možu. Diplomirala je ob treh otrocih.

Sedem let je bila zaposlena. Bila je učitelji
ca v osnovni šoli, dokumentalistka na radiu, 
lektorica v časopisni hiši. Ko se je rodila 
Marta, je porodniški dopust vzel kar Ciril. 
Razmere so pokazale, daje najbolje, da osta
ne doma. "Najbolj vesela sem, če lahko po 
etnografskih načelih uredim gradivo o vaseh 
in krajih in ga potem še lektoriram,” pravi 
Marjeta, ki ne mara polovičarstva. "Kadar 
delam, sem cela tam; uro, dve, tri,... Ko 
končam, cela grem in sem mama.” Pravi, da ^ 
imajo ženske to sposobnost, moški pa,... 
Ciril ve, da včasih na račun družine trpi 
posel, vendar se z ženo lepo dopolnjujeta. 
Kadar ona dela, potem on skrbi za vzgojo in 
kuhinjo. Če pa delata oba ali si privoščita 
sprehod v naravo, potem znajo zase in za 
manjše že poskrbeti starejši. Tudi cunje se 
spravijo obešat, če ne gre drugače. Blaž 
sicer prizna, da se mamo še da o kakšni 
stvari prepričati, če se je pravilno lotiš, oče 
je pa strožji. "Včasih celo sam sebe prese
netim,” prizna oči Ciril. Da živijo skromno 
materialno in bogato notranje življenje, bi 
lahko rekli za konec.

AVTi 'd r
TRGOVINA IN SERVIS KOLES, ŠPORTNA OPREMA, AVTOMATERIAL

Zbiljska cesta 8 
1215 Medvode 

Tel.: 061/611-913 
Tel./fax: 061/611-915Matjaž Šušteršič, s.p.
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Občinsko čebelarsko društvo Medvode

Več sa zdravje čebeljih družin
Staro vodstvo društva ostaja še v naslednjem mandatu. Sprejeli delovni in finančni plan za leto 2000.

Več predavanj in strokovnih ekskurzij.
Na redni občni zbor je prišlo kar 32 
članov od skupaj 48, kolikor jih je tre
nutno včlanjenih v Občinsko čebelar
sko društvo Medvode. Društvo povezu
je tri čebelarske družine; Smlednik s 
14, Sora s 17 in čebelarsko družino 
Freska - Medvode prav tako s 17 člani. 
Skupno je bilo zazimljcnih 1012 čebel
jih družin.

Večina članov se je, tako kot jim to omo
gočata pravilnik in statut, odločila, da se 
vodstvenim organom, razen določenih spre
memb v sestavi upravnega odbora, podaljša 
mandat še za prihodnja štiri leta. Predsednik 
bo tudi v tem mandatu Alojz Bukovšek, ki 
meni, da mora društvo v prihodnje organizi
rati še več predavanj o zdravljenju varooze 
in ostalih boleznih čebeljih družin, saj je 
bilo v sezoni 98/99 v 16 čebelarstvih zdrav
ljenih 410 in v letu 99/2000 v 13 čebelars
tvih 301 čebelja družina: "Dosegli naj bi 
tudi simbiozo med čebelarji, sadjarji in 
vrtičkarji. Čebele oplojujejo več kot 90 ods
totkov vseh kulturnih rastlin, zato bi prav 
vsi morali več pozornosti nameniti uporabi

zaščitnih sredstev. Predvsem v pozno pom
ladanskih mesecih bo društvo organiziralo 
akcijo o tem, kako preprečiti pomor čebel z 
nepravilno uporabo zaščitnih sredstev. Kako 
doseči, da bi se uporabljala čebelam prijaz
nejša zaščitna sredstva in to v večernih urah, 
ko se njihova učinkovitost ne le poveča, 
temveč se možni negativni vplivi na čebele 
do jutra zmanjšajo.”

V poletnih mesecih bo društvo več pozor
nosti namenilo organiziranju strokovnih 
izletov, nakupu zdravil in sladkorja za 
jesensko krmljenje čebel, v jesenskih mese
cih pa popisu vseh čebelarjev, ki niso člani 
društva.

Občni zbor društva je hkrati tudi 
priložnost za podelitev odlikovanj Antona 
Janše druge in tretje stopnje. Odlikovanje 
tretje stopnje so dobili Blaž Jamnik, Tone 
Kalan in Dušan Kozjek iz ČD Sora, Ivan 
Sprajc, Janez Smelcer in Emil Luštrik iz ČD 
Preska - Medvode ter Anton Hočevar iz ČD 
Smlednik. Odlikovanja druge stopnje so 
prejeli Jože Omejc, Rajko Dobnikar, Anton 
Košir in tajnik društva Dare Krajšek, ki že

25 let deluje v čebelarski organizaciji, 23 let 
je tajnik in blagajnik v čebelarski družini 
Sora in med ustanovitelji Občinskega čebe
larskega društva Medvode.

Soglasno so tudi predlagali, da se državno 
priznanje Petra Pavla Glavarja podeli najsta
rejšemu članu in dolgoletnemu vzrejitelju 
matic kranjske sivke Alojzu Bukovšku st., 
ki so ga hkrati s Stankom Novakom imeno
vali tudi za častnega člana društva.

KONCESIJA RENAULT 
KALAN TRADE
Šetinova 4, 1215 Medvode

AKCIJA APRIL: EUR0TAX - CLIO, 
KANGOO, MEGANE

po sistemu staro za novo, podarimo 
od 150.000 do 210.000 SIT

servis e 612 830 
prodaja tr 611022 

rabljena vozila tr 611219

TAKO PRIJAZNI IN KVALITETNI

Živas Commerce, d.o.o.
Trgovsko podjetje 

MAG - LITE

- oprema za zaščito in reševanje 
- oprema za gasilstvo 

- prof. čistila (DETERCHEM)
- pisarniški material

PISARNA: Zg. Pirniče 6 
Tel.: 061/621-371 
GSM: 041 694-751 
od 8.00 do 15.00

Sožitja v starosti
Z vadbo proti padcem
Predavanje o telesnih aktivnos
tih v starosti je uvod v organizi

rano vadbo, ki bo potekala vsako 
sredo ob 17.30 uri v telovadnici 

OŠ Medvode.
Tildi letos se nadaljuje program 
aktivnosti starejših in njihovih 
hližnjih v občini Medvode. Poleg 
informacijske pisarne, ki je vsak 
drugi in četrti torek v mesecu v 
prostorih Centra za socialno delo, 
se ponovno začenja tudi niz meseč
nih predavanj.

V prvem je predavateljica Helena Burger 
v kratkem uvodu predstavila pomen telesne 
aktivnosti v starosti kot del preventive pri 
izboljševanju telesne pripravljenosti in pri 
preprečevanju bolezni, kot so debelost, 
sladkorna bolezen, visoki krvni tlak, motnje 
v presnovi maščob, preprečevanje osteopo
roze in padcev. Tokratno predavanje je bilo 
hkrati uvod v vadbo za starejše, ki se bo, na 
pobudo dr. Metke Pentek in v sodelovanju z

Visoko šolo za zdravstvo, odvijala vsako 
sredo ob 17. 30 uri v telovadnici OŠ Med
vode.

Namen vadbe bo predvsem preprečevanje 
padcev in njihovih posledic za nadaljnje 
življenje starostnikov.

Program telesne vadbe bo potekal tri 
mesece in se ga lahko udeležijo vsi, ki imajo 
željo in voljo. Program bo prilagojen posa
mezniku, da bo ta obremenjen le toliko, 
kolikor mu dopušča njegovo telo. Velja nam
reč pravilo, da mora moškim nad 40 let in 
ženskam starim nad 50 let, ki imajo eno ali 
več kroničnih bolezni, program telesne 
aktivnosti predpisati zdravnik.

Med udeleženci tokratnega predavanja je 
bilo precej takih, ki se že sicer ukvarjajo z 
aktivnim preživljanjem prostega časa, bodi
si, da obiskujejo že ustaljene programe telo
vadbe za starejše, se sprehodijo po naravi, 
ali pa sc tako kot Ivanka Jesih skorajda vsak 
dan povzpnejo na enega izmed okoliških 
vrhov.

V prostorih OŠ Medvode bo 19. aprila 
ob 17. uri razprava na temo "Povejmo na 
glas, kaj delamo starejši v občini Medvo
de”. Vabljeni!
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Srečanje v Zbiljah
Tudi letos bodo člani Turističnega društva 

pripravili več akcij in prireditev. V času od 3. 
maja do 21. junija bodo pripravili v sejni sobi 
pod gostiščem Jezero v Zbiljah posebno 
slikarsko šolo pod naslovom: Od svinčnika 
do platna. Poudarek bo na slikanju krajine - 
jezero z okolico.

Celotno strokovno delo bo vodila znana 
dipl. slikarka Metka Gosar vsako sredo in 
sicer 4 šolske ure z začetkom ob 17.00 uri. 
Skupine bodo štele do 15 oseb (odraslih in 
mladih), zaželeno je, da se prijavljate vsak 
delovni dan od 8.00 do 15.00 ure po telefonu 
ali faksu: 061/ 612 - 408 in sicer rok za pri
jave traja do 28. aprila. Vse potrebne infor
macije dobite vsak torek od 17.00 do 19.00 
pri TD Zbilje. Organizatorji vas prisrčno 
vabijo.

Pomoč otrokom pri 
učenju

Združenje staršev in otrok SEZAM iz 
Ljubljane ima v svojem programu tudi 
pomoč otrokom, ki imajo težave pri učenju. 
Starši, če imajo vaši otroci težave pri 
posameznih predmetih, lahko pokličete tele
fonsko številko 1254 - 111 vsak delavnik od 
9. do 15. ure in se pogovorite s posameznimi 
študenti, ki so usposobljeni kot inštruktorji in 
ki imajo dovolj volje in znanja, da pomagajo 
vašim otrokom ob koncu šolskega leta.

Na istem naslovu se lahko tudi dogovorile 
za morebitno krajše varstvo vašega malčka, 
ko imate vi druge obveznosti in nimate orga
niziranega varstva.

Študentke in študente, ki imate znanje in 
veselje za delo z otroki, pa vas vabijo, da sc 
javite na združenju in se pogovorite o 
tovrstnem sodelovanju in pomoči tistim, ki 
vašo pomoč potrebujejo. Vse informacije 
dobite po telefonu 1256 - 153 ali osebno na 
Združenju staršev in otrok, Vegova 6 v 
Ljubljani.

Otroški bolšjak
Na šišenski tržnici je vsako tretjo nedeljo v 

mesecu tako imenovani otroški bolšjak 
(sejem rabljene otroške opreme), kjer lahko 
prodate, kupite ali zamenjate obleke, igrače, 
knjige, športne rekvizite, vozičke, vse za 
dojenčke, za šolo in šolarje. Istočasno so na 
tržnici lutkovne igrice, razna tekmovanja, 
srečelov, šaljivi poligon in podobno. Prire
ditev traja vedno od 9.30 do 13.00 ure. 
Podrobnejše informacije dobite tudi po tele
fonu 556 - 209.

zavarovalnica tilia, d.d., 
novo mesto

v MEDVODAH na lokaciji:
Cesta Komandanta Staneta 8 

(križišče pred COLORJEM)

- Sklepanje vseh vrst zavarovanj z ZELO 
UGODNIMI POGOJI

- Prijavljanje škod
Informacije po telefonu: 061/615-109 

vsak dan od 7.30 - 15. ure

PRIPRAVLJENI NA NOVO TISOČLETJE

Mladinski kulturni center
6. (četrtek) 20.00 > OTVORITEV FESTIVALA: Instalacija SORVA EP 000 /koncert 

THE STROJ > Industgaj pri Domu svobode Medvode
8. (sobota) 21.00 > Projekcija KARAKTER GENERATOR - MKC Medvode + plate rola 

Mare > Dom svobode Medvode
10. (ponedeljek) 21.00 > KLEŠČER, Aljoša Ternovšek, solo proletar komedija > bistro 

Dotik - Zbiljsko jezero
13. (četrtek) 21.00 > MODNA REVIJA (študentje in študentke FNT) + koncert JAZZ 

TRIA > Dom svobode Medvode
15. (sobota) 22.00 > SORVA PARTEE / DJ’s Alan - Veztax - Koshi - Plestic /VJ Pcsti- 

lence & Nashii / Dom svobode Medvode
19. (sreda) 18.00 > GREMO NA VLAK-gledališče UNIKAT / otroška predstava / Dom 

svobode Medvode
21. (petek) 19.30 > OTVORITEV RAZSTAVE IV. LETNIKA VŠ za risanje in slikanje 

/knjižnica Medvode
22. (sobota) 20.00 > ZAKLJUČEK FESTIVALA: predstava BIBLIJA, Dejmo stisni 

teater / Dom svobode Medvode

Vrtec na snegu
Letošnja zima je bila zelo radodarna s sne

gom in tako je razveseljevala tudi medvoške 
otroke. Opremljene s smučmi, sankami in 
drugimi pripomočki smo jih vsak dan vide
vali na okoliških vzpetinah.

Kako pa so otroci vrtca Medvode uživali 
zimske radosti?

Najmlajši so dodobra obrusili vse hribčke 
na igriščih vrtca ali se s svojimi vzgojitelji
cami sprehajali po zasneženih poteh, valili 
kepe ali delali svoje velike snežake in tako 
stapljali igro z izkušnjami.

Starejši otroci so se lotili zahtevnejših 
nalog. Te so jih vodile k osvajanju prvin 
alpskega smučanja in teka na smučeh. S 
temeljnim znanjem so se otroci seznanjali 
na hribčku za hišo vrtca in temeljne 
smučarske prvine v nekaj dneh osvojili. 
Mali šolarji (bilo jih je kar 137) so se 
preizkušali na improviziranih tekaških pro
gah v bližini vrtca in se kasneje odlično 
izkazali na pravih progah v Bonovcu. Šport
ni dopoldnevi so bili učenje, zabava in

užitek za otroke, vzgojiteljice in tudi za 
starše, ki niso mogli verjeti, kaj vse zmore
jo predšolski otroci. Za konec pa smo odpe
ljali 45 otrok še na zimovanje v Planico, kjer 
nas osebje in Ponče vsakič prijazno sprej
mejo. Odpravili smo se na tradicionalni 
pohod v Tamar in na nočni potep s prižga
nimi baklami, da bi odkrili, kako je mogoče, 
da nas vsak večer čudežno obiskuje planiški 
palček. Vrhunec zimovanja pa je čisto prava 
smučarska tekma s podelitvijo medalj in 
priznanj.

Vabilo!
Mešani pevski zbor K D Jakoba Aljaža 

Medvode vabi k sodelovanju nove pevke 
in pevce, tudi mlajše. Opogumite se, 
čaka vas prijetna družba. Čimprej po
kličite po telefonu 3627-167 in izvedeli 
boste vse, kar vas zanima. Ciril Žebovec, 
predsednik

^rsomK

Celovita oskrba vida s korekcijskimi in 
zaščitnimi (sončnimi) očali in kontaktnimi lečami.

Delovni čas: od 9.00 do 12.00 
in od 15.00 do 19.00 

ob sobotah od 9.00 do 12.00 
Sedež: Prušnikova 54, Ljubljana, tel.: 061/152 34 43 

Enota: Prešernova 4, Tolmin, tel.: 065/82 332
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Kolesarski klub Medvode

S kolesom na Katarino
Kolesarski klub Medvode je 10. marca začel z veliko kolesarsko 

akcijo: 60 vzponov na Katarino. Akcija bo trajala do novembra.
Kolesarski klub Medvode šteje 

več kot 70 članov, predvsem 
Medvoščanov. Predsednik kluba 
Vlado Trajber je prepričan, da se 
jih bo kar nekaj med njimi 
uspešno spopadlo z vzponi na 
Katarino; če ne že 60-krat, pa 
manjkrat, saj so za vse, ki bodo 
to opravili vsaj petkrat, pripravili 
lične plakete: "V tem letu naj bi 
dokazali, da se da na Katarino 
pripeljati tudi s kolesom in ne le z 
avtom. Pločevina na Katarini ni 
prijetna niti za oko, poleg tega pa kvari 
sveži zrak.”

Doslej so se člani Kolesarskega kluba 
, Medvode udeleževali podobnih akcij, ki so 
bile organizirane po vrhovih širom po 
Sloveniji, zato so se odločili, da na podoben 
način poživijo domače kraje. Pri prvem 
vzponu na Katarino se jim je, poleg pod
mladka Kolesarskega društva Radenska

Dodatne informacije dobite po tele
fonu:

Vlado Trajber 061/ 613 354 ali 040/ 
225 013

Mirko Plazar 061/ 612 484

Rog, pridružil tudi najboljši 
slovenski veteran v gorskem in 
cestnem kolesarjenju,
domačin, Ilija Mištrafovič, ki 
mu je to pomenilo še en 
povsem običajen vsakodnevni 
trening. Prav gotovo bo med 
tistimi, ki se bo na Katarino 
povzpel več kot 60-krat, saj je 
bil lani tudi med tridesetimi 
kolesarji, ki so v podobnih 
akcijah osvojili 40 hribov po 
Sloveniji.

Prvi vzpon je malo več napora zahteval 
od predsednika Kolesarskega kluba Med
vode Vlada Trajberja, ki si je za zmago štel 
že dejstvo, daje prikolesaril na vrh, ne da bi 
moral sestopiti s kolesa.

Knjiga za registracijo vzponov, kamor bo 
vsak kolesar pod svojo zaporedno številko 
vpisal datum prihoda na vrh, bo na voljo v 
Domačiji na Vihri. V primeru, da bo zapr
ta, bodo imeli kolesarji na voljo nabiralnik, 
v katerega bodo dali kartonček za regis
tracijo.

Torej namesto z avtomobilom se na 
Katarino raje odpravite na kolesu, saj je 
akcija namenjena prav vsem, ki zmorete. Le 
pri spustu pazite nase in na druge.

Vlado Trajber

«

ljubljanska banka NOVO V PONUDBI NOVE 
LJUBLJANSKE BANKE

S 3. aprilom 2000 smo spremenili način zaračunavanja nadomestil za plačevanje 
položnic. Namesto odstotka od zneska na položnici je nadomestilo odvisno od nači
na plačila. Nadomestilo za plačevanje položnic na bančnem okencu je 200,00 SIT 
ne glede na znesek. Predstavljamo vam različne možnosti plačevanja s tekočega 
računa, vi pa si izberite način plačila položnic, ki vam najbolj ustreza.
- AVTOMATSKI TRAJNI NALOG za vse, ki želite skrb za plačevanje položnic pre

pustiti banki - brez nadomestila
- KLIK NLB za vse, ki imate osebni računalnik in dostop do interneta - nadomesti

lo 30,00 SIT
- TELEDOM za vse, ki bi plačevali položnice po telefonu - nadomestilo 60,00 SIT, 

telefonski pogovor brezplačen
- BANČNI AVTOMAT za vse, ki želite od drugih opravkih mimogrede plačati še 

račune - nadomestilo 120,00 SIT
- PISMO ZAUPANJA za vse, ki se v poslovalnici želite izogniti vrsti - nadomestilo 

120,00 SIT
Novost v ponudbi varčevanja pa predstavljata DEPOZIT za 5 kot odlična naložba in 

MODRO VARČEVANJE z mesečnimi pologi. Z majhnimi odrekanji boste z lahkoto 
uresničili doslej vaše neizpolnjene želje.

Na področju kreditiranja nudimo KREDITE za vse namene, različne ročnosti in na 
podlagi zaključenega dolgoročnega varčevanja še ugodnejše obrestne mere za 
stanovanjske kredite.

Za PRAVNE OSEBE že odpiramo gotovinske račune za polaganje gotovine, ki jo 
prevzemamo preko dnevno nočnega trezorja in jo prenašamo na račun pri APP. 
Pričakujemo obvestilo o začetku prenašanja računov pravnih oseb iz APP na banko. 
Opravljamo pa vse depozitne in kreditne posle ter posle plačilnega prometa s tuji
no.

Če je vaša odločitev težka in pri tem potrebujete pomoč oziroma dodatne infor
macije, smo vam na voljo bančniki v poslovalnici Nove Ljubljanske banke, d.d., 
Ljubljana v Medvodah, kjer vas bomo prijazno sprejeli.

Nagradno vprašanje
Tokrat je vprašanje kratko in najbrž 

tudi lahko. Kaj je na sliki?
Odgovore pošljite do 20. aprila na 

Gorenjski glas, 4001 Kranj, P. P. 124. 
Izžrebali bomo tri pravilne odgovore.

Nagrajeni reševalci nagradne križanke 
ČAJI MATI K: Sonja Konjar, Smlednik 
83, 1216 Smlednik; Kristina Verlič, 
Hraše 43, 1216 Smlednik; Nežka Tram
puš, Žlebe 15, 1215 Medvode; Janez 
Knez, Spodnje Pirniče 28 a, 1215 Med
vode; Tadeja Kovaljev, Škofjeloška cesta 
32, 1215 Medvode; Helena Burgar, Zbi
lje 8 r, 1215 Medvode.

Čestitamo!

Deskanje na snegu

Medvoščana zmagala
Serija tekmovanj v deskanju na snegu 

Ballantine’s Snovvboard Grand Prix in 
Viriana Fly Cup 2000 se je zaključila 12. 
marca na Rogli. Na stopničkah za skupne 
zmagovalce sta stala kar dva medvoška 
mladca: Rok Flander iz Dragočajne in 
Izidor Šušteršič iz Seničice.

Rok je imel predzadnji konec tedna tekmo
vanj veliko smolo, saj si je ob dotiku količ
ka, ki verjetno ni bil prav nežen (dotik, mis
lim), zlomil roko. S tem je najprej ostal brez 
dobre uvrstitve ali celo zmage, predvsem pa 
je imel precej oteženo ‘delo’ na zadnjih 
dveh tekmah na Rogli. No, kljub mavčni 
oblogi je Rok situacijo obvladoval (s 
poškodbo in takojšnjim tekmovanjem ima že 
izkušnje), izvrstno odvozil zadnji duel, pre
magal vse tekmece, med katerimi je bilo kar 
nekaj odličnih Avstrijcev, zbral največ točk 
in odpeljal glavno nagrado, motor Daelim 
VT 125. 20-letni Rok dosega odlične rezul
tate tudi na mednarodnih tekmovanjih, na 
svetovni jakostni lestvici 1SF je kar med 16 
naj, za prihodnjo sezono si želi še višje. 
Medveški uspeh je dopolnil 23-letni Izi, ki 
je drugo polovico lanskega leta namesto v 
deskarskih ‘cunjah’ hodil naokoli v unifor
mi olivno zelene barve. Šele januarja je 
prišel na ‘prostost’ in lahko začel trenirati. 
Izkupiček: tretje mesto v skupnem točko
vanju. S svojim dosežkom je zadovoljen. 
Želi nadaljevati, problem pa je denar. • U. H.

Badminton klub Medvode čestita 
Nejcu Plešcu za osvojeno bronasto 
medaljo na državnem prvenstvu do 11 let 
v kategoriji posameznikov in mešanih 
dvojic, skupaj z Nejcem Bitencem pa sta 
osvojila tretje mesto v dvojicah.

Še veliko uspehov!
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Nova dvorana v Zbiljah
Zbilje - Tudi letos bo Turistično društvo 

Zbilje med člane razdelilo brezplačno sadike 
rož in tudi letos bodo organizirali očiščeval
no akcijo. Slednja bo to soboto, 8. aprila, ko 
bodo sprejemali tudi naročila za bršljinke in 
surfinije. Nedavni letošnji občni zbor društ
va pa so začeli s svečanim odprtjem nove 
dvorane ob jezeru. Odprl jo je predsednik 
društva Karel Vernik.

Na občnem zboru pa so člani ponovno 
opozorili na promet, ki je ob koncu tedna 
zdaj že tolikšen, kot da bi bila vsako nedeljo

Zbiljska noč. Neurejeno je tudi upravljanje 
in urejanje nanovo pridobljene obale. Člani 
društva z vodstvom si prizadevajo, da bi 
tako imenovane lagune čimprej lahko začeli 
urejati, trenutno pa se, kot kaže, zatika še 
najbolj pri sedanjem lastniku. Nekateri člani 
so menili, da bi lahko v Savskih elektrarnah 
z večjim razumevanjem podprli tovrstna 
prizadevanja. Primer ne bi bil edini, saj se 
podobno uspešno sporazumevajo na 
Tolminskem in Mariborskem. Sicer pa je 
vprašanje aktualno za vso državo in o tem

zbilje

Čestitke našim materam
Tudi letos so se v mnogih društvih, klubih, šolah in cerkvah spomnili naših žena, 

mater in nekateri tudi staršev, ki v mesecu marcu praznujejo. Že v začetku meseca so 
se mnogi spomnili naših žena tako v šolah ali društvih. Osrednjo prireditev so pripra
vili otroci vseh osnovnih šol v domu Svobode v Medvodah. Pred nabito polno dvorano 
je o pomenu praznika spregovorila tudi medvoška podžupanja Marija Kunstelj.

V drugi polovici marca pa seje zvrstilo kar nekaj prireditev v počastitev materinskega 
dne. Naših mater so se spomnili naj mlajši v dvorani v Pirničah ter po vrtcih in 
posameznih šolah. Prav tako so se spomnili ob Marijinem prazniku na mame in starše 
ob priložnostni besedi in pesmi v nekaterih cerkvah. Osrednja prireditev pa je bila prav 
tako v domu Svobode v Medvodah, nastopili so številni zbori, otroci iz OŠ Medvode in 
drugi in na koncu poželi aplavz polne dvorane.

Dan poprej pa so na prireditvi Veselo v pomladi nastopili ”za očetovski” dan narod
nozabavni ansambli v soorganizaciji časopisa Gorenjski glas. Vsekakor zelo zanimiva 
prireditev, vendar pa je bila slabo obiskana.

Menimo, da bi morale biti tovrstne prireditve vsekakor bolje obiskane, čeprav so orga
nizirane v mnogih krajih naše občine. Velikokrat lahko poslušamo, da je v Medvodah 
premalo kulturnih prireditev, vendar ko prireditve so, vse preradi ostajamo doma.

bodo spregovorili tudi na srečanju pred
stavnikov akumulacijskih jezer, ki bo konec 
maja prav v Zbiljah.

Kritični pa so bili na občnem zboru tudi do 
odnosa, ki ga ima občina do društva. Za 
parkirišče, ki so ga uredili, morajo občini 
plačevati na leto več kot 250 tisoč tolarjev. 
Zato je eden od članov predlagal, naj društ
vo občini parkirišče kar podari in tako 
prihrani v nekaj letih kar lep znesek. Poleg 
rednih vzdrževalnih del v čolnarni in ob 
obali bodo tudi letos organizirali tradi
cionalne prireditve in akcije, resno pa 
razmišljajo o nakupu posebnega plovila za 
prevoz gostov po jezeru.

il
Elvira Praznik

OPREMA IN 
OKVIRJANJE SLIK

Cesta ob Sori 13 
1215 Medvode 

Tel.: 041 973 753 
061 612 654

- NA SODOBEN ALI KLASIČEN NAČIN

OPREMLJAMO IN OKVIRJAMO VSE 
VRSTE UMETNIŠKIH SLIK, REPRODUK

CIJE, GOBELINE, FOTOGRAFIJE
- ZA OPREMLJANJE IMAMO V ZALOGI 

NAVADNO IN ANTIREFLEKSNO STEK
LO, KAŠIRNE PENE, RAZLIČNE

BARVNE PASPARTUJE...
- SVETUJEMO, KAKO OPREMLJATI IN 

OKVIRJATI RAZLIČNE SLIKE IN KAKO 
JIH JE PRIMERNO OBEŠATI TER RAZ

POREJATI V STANOVANJU...

VSAKA SLIKA DOBI PRAVO

PODOBO SELE V OKVIRU

®talumra

4294 KRIŽE, Snakovška cesta 17 
http://wwww.kara.si, e-mail: tiskarna@kara.si

Tel.: (064) 557-646, tel./fax: (064) 557-215 
mobitel: (0609) 618-195

vizitke, kuverte, nalepke, dopisi, računi, 
dobavnice, naročilnice, prospekti, katalogi, 
zloženke, vabila, čestitke, reklamni letaki, 

plakati, knjige, časopisi...

VIDEOCENTER MEDVODE

Kdor se odloči za tisk v tiskarni ♦ , na času, 
denarju in živcih prišpara! Del.čas: 14-20, sob. 17-21 , c.ob Sori 7 , Medvode


